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Vážení spoluobčané, 

Léto je v plném proudu, prázdniny klepou na dveře, je před námi nádherný čas dovolených a 
odpočinku a tak je už opravdu na čase, abych vás krátce seznámila s životem v naší obci. 

 

Co se událo 
Zasedání zastupitelstva dne 28.5.2024: 
Zastupitelstvo obce schválilo: 

1) Smlouvu o pronájmu prostoru určeného k bydlení v budově obecního hostince čp. 8.s paní 
K.O. 

2) Směnu pozemku parc. č. 217/2 za pozemky parc. č. 445/2, 445/3 a 445/4 ( pozemek p.č. 217/2 
je v soukromém vlastnictví tří osob, nachází se podél silnice I/20 a je v územním plánu 
vyčleněn na stavbu protihlukového valu. Zastupitelstvo se dohodlo s majiteli, že jim výměnou 
za tento pozemek přenechá pozemky p.č. 445/2, 445/3 a 445/4, které vznikly oddělením 
z pozemku p.č. 445, který leží  na protilehlé straně silnice , tedy vlevo ve směru na Plzeň. 

 
 

Zasedání zastupitelstva dne 24.6.2024 
Zastupitelstvo schválilo: 

1) Celoroční hospodaření obce Seč a závěrečný účet obce Seč za rok 2023 včetně Zprávy o 
přezkoumání hospodaření obce Seč za rok 2023. 

2) Účetní závěrku Obce Seč za rok 2023 a převod zlepšeného hospodářského výsledku ve výši 
2 792 772,11 Kč na účet nerozděleného zisku 

3) Účetní závěrku Mateřské školy Seč 
 

Veškeré dokumenty týkající se hospodaření obce byly řádně vyvěšeny od 30.5. 2024 na úřední desce a 
ektronické úřední desce. V krátkosti uvádím několik čísel: 
Stav finančních prostředků na pokladně a u bankovních institucí v Kč. 
 

Název účtu počáteční stav 
k 1.1.2023 

zůstatek 
K 31.12.2023 

Běžný účet  - Česká spořitelna 6 802 345,36 127 607,05 
Běžný účet  - Raiffeisen Bank 0,00 3000,00 
Spořící účet – Raiffeisen Bank 0,00 6 001 625,87 
Běžný účet – Česká národní banka 704 482,44 13 562,07 
Běžný účet – fond vodohospodářské 
Infrastruktury – Česká spořitelna 

 
1 429 159,00 

 
               0,00 

Běžný účet – fond vodohospodářské  
Infrastruktury – Raiffeisen Bank 

   
                  0,00 

 
         1523,35 

Spořící účet – fond vodohospodářské  
Infrastruktury – Raiffeisen Bank 

 
                  0,00 

 
1 511 204,92 

Termínovaný vklad – Raiffeisen Bank 0,00 3 155 423,95 
Pokladna           5 644,00        12 826,00 

Celkem   8 941 630,80 10 826 773,21 

 
S e T e c k é  N o v i N y  

Červen 2024 
 

Obec Seč 
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Celkem tedy naše finanční prostředky vzrostly o 1 885 142,41 Kč. Jak jste z tabulky pochopili, 
rozhodli jsme se počátkem roku uložit peníze, které jsme aktuálně nepotřebovali, na spořící účty a na 
termínovaný vklad u Raiffeisen bank, což se nám opravdu vyplatilo. Za 11 měsíců jsme tak na úrocích 
vydělali přes 400 tisíc korun.  
V loňském roce jsme investovali 1 155 255,-Kč do projektu a přípravy odkanalizování obce,                              
za  120 000,-Kč jsme nechali vyměnit nefunkční hydrant na vodovodním potrubí v ulici u pana 
Malého, za 512 351,- Kč jsme pořídili nové herní prvky na stezku pod kostelem a nové oplocení 
tohoto místa. 
Za 160.000,- Kč jsme nakoupili nové pozemky a za 190.000,- bylo dokončeno zastřešené stání pro 
kontejnery u mateřské školy. 
Svoz a likvidace odpadů přišly naši obec na 472 000,-Kč, údržba veřejné zeleně a veřejných 
prostranství na 294 000,-Kč.  
Příspěvek na činnost naší mateřské školy činil 600.000,- Kč. Tyto peníze slouží primárně na úhradu 
provozních nákladů, ale též se z této částky použilo zhruba 150 000,-Kč na odvlhčení zdiva ve školce 
a asanaci zdiva v šatně a na chodbách školky. 
O letošních prázdninách budou tyto práce pokračovat v jídelně, sklepě a dalších prostorech v přízemí 
školky. Již nyní je velmi patrné zlepšení podmínek v interiéru školky. 
V roce 2023 jsme obdrželi tyto dotace: 262 289,-Kč od Ministerstva pro místní rozvoj na nové herní 
prvky na stezce pod kostelem a 300 000,-Kč od Plzeňského kraje z Programu stabilizace a obnovy 
Plzeňského kraje na částečnou rekonstrukci veřejného osvětlení v úseku od transformátoru, kolem 
krámu nahoru k Merhautovým. Tato akce byla ukončena počátkem letošního roku a proto byla 
hrazena až z letošního rozpočtu a společně s rekonstrukcí veřejného rozhlasu přišla na téměř 700 tisíc 
korun. 
V současné době projektuje ČEZ distribuce ukládání kabelů nízkého napětí od transformátoru přes 
náves a kolem hospody nahoru ke Šrámkovým. Realizovat by se mělo v roce 2025. Rádi bychom opět 
využili možnost přiložit kabely našich sítí a tak necháváme zpracovat projekt na obnovu osvětlení a 
rozhlasu v tomto úseku.  
 
V letošním roce se uskutečnila, dle mého, poměrně zdařilá  obnova oplocení a vybudování mlatové 
cestičky na hřbitově. Zárověň bylo upraveno okolí hřbitova a  vybudován zadní vchod na hřbitov. 
Obnovu provedla firma LMSTAV Blovice za částku 564 000,-Kč. Plzeňský kraj nám schválil dotaci 
z Programu stabilizace a obnovy venkova Plzeňského kraje 2024 ve výši 300 000,-Kč.  
 
V plánu jsou další investice zejména do úspor energií ve veřejných budovách, ale protože je zatím vše 
ve fázi příprav, nemohu se k tomuto více vyjádřit. 

Co se týká kanalizace, byla podána žádost o stavební povolení a čekáme na rozpočet. Bohužel, vše se, 
nikoliv naší vinou,  protahuje a vleče. Chtěla bych na tomto místě občany požádat o trpělivost. Jedná 
se o poměrně náročný projekt s mnoha specifickými problémy, a pokud chceme, aby vše bylo řádně 
připraveno a nehrozily nám pak velké potíže při realizaci, nezbývá než být trpěliví.  
 

Co nás čeká 

Letní kina pro děti a dospělé 

Na závěr letošního školního roku si členové výboru pro občanské záležitosti připravili promítání dvou 
filmů  a to v pátek 28.6.  od 21:30 pro malé diváky film Barbie a v sobotu 29.6. též od 21:30 pro 
dospělé film TopGun 2. Promítat se bude na našem hřišti. S sebou si vezměte oblečení pro případ 
večerního chladu a židličku, nebo deku na sezení. 
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Pouťová zábava a pouť 

V sobotu 17.8. od 20:00 zveme všechny na pouťovou zábavu. K tanci i poslechu zahraje kapela 
BerBand. V neděli se bude konat poutní mše svatá jako obvykle v našem kostele od 10:00. Po oba dny 
budou na návsi přistaveny stánky a atrakce.  

A pozor – ačkoliv dosud nemáme nového nájemce hospody, slíbila nám paní Radka Nováková, 
která, jak mnozí víte, u nás točila, a která má hospodu v Železném újezdě, že nám zajistí jak 
pouťovou zábavu, tak i v neděli bude točit pivo a připraví i oblíbené řízky a bramborový salát. 
Přijďte jí podpořit a o pouti do naší hospody zavítejte. Kdo chce mít jistotu, že o řízek nepřijde, 
může si potřebný počet porcí objednat na obecním úřadě.  
 

Ostatní záležitosti naší vesnice 

Soutěž „Památka Plzeňsk 
 
ého kraje2023 
Je mi velkým potěšením, že mohu našim občanům sdělit, že náš kostel Nanebevzetí Panny Marie 
získal v soutěži Památka Plzeňského kraje 2023 v kategorii „stavby“ krásné 3. místo. 
Hlavní cenu soutěže v této kategorii získal kostel Nanebevzetí Panny Marie v Přešticích a na druhé 
příčce se umístila Bijadelská sýpka – bývalý kostel sv. Vavřince v Bijadlech u Merklína. 
 
Obchod Coop, hospoda 
V současnosti se jedná o dvě nejdiskutovanější témata v obci. Mám informace, že paní prodavačka pro 
náš konzum se už zaučuje, tak snad to nedopadne jako s tou minulou.  Co se týká hospody, zatím 
nového nájemce nemáme, ale jak jsem psala výše, pouť bude a nájemce samozřejmě stále hledáme.  
 
Skládka bioodpadu 
Opět upozorňuji všechny občany, chataře a chalupáře, že na skládku bioodpadu lze ukládat pouze 
větve a do kontejneru bylinný odpad a listí. Je naprosto nepřípustné, aby tam někdo přivezl stavební 
suť, stavební materiál, plechové děravé sudy, pletivo, kusy betonu i se zabetonovaným železem, 
pneumatiky, apod. Ano, to všechno můžeme na naší skládce najít. V poslední době se tam např. 
objevil i kus zdi, obložený hnědým obkladem. Obec musí tyto nepovolené skládky na svůj vlastní 
náklad likvidovat, čímž se prodražuje nakládání s odpady. Prosím občany, kteří, patrně v nevědomosti, 
tyto odpady na skládce vyložili, aby si je odvezli a zlikvidovali na příslušných místech. Kovy a 
pneumatiky včetně disků u nás vybírá sběrna paní Hrdinové, stavební suť a stavební materiály se 
ukládají v recyklačním středisku AZS v Blovicích,. Děkujeme za pochopení.  
 
 
Závěr:  
 
Přeji všem spoluobčanům krásné léto a zejména dětem úžasné prázdniny. Užijte si dlouhé letní dny 
plné slunce, pohody a odpočinku. 
 
 
vaše starostka 
Helena Chytrá                                                                                                                                          
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